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Halmstads kommuns yttrande över Statens offentliga utredningar 
gällande framtidens järnvägsunderhåll.
Halmstads kommun har tagit del av Statens offentliga utredningar gällande Framtidens 
järnvägsunderhåll. Utredningen ska ta fram ett förslag på hur basunderhållet kan överföras, och vilka 
delar, till Trafikverket från statligt ägda Infranord AB. Halmstads kommun påverkas inte direkt av 
förslaget i sin roll som järnvägshållare, men anser att det är positivt att Trafikverket kan ha möjligheten 
att ta ett större samlat grepp kring järnvägens underhåll. Särskilt med tanke på den underhållsskuld som 
finns längs många av Sveriges järnvägar ser Halmstads kommun det som positivt att 
underhållsutförandet hamnar under Trafikverkets regi då Trafikverket i sin roll som beställare redan har 
nödvändig kunskap om var och när underhållet bör ske.

För Halmstads kommun

Jonas Bergman, kommunstyrelsens ordförande

Mattias Rossköld, kommundirektör
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